
                                                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

 

 

Svar på Interpellation av Dennis Wedin (M) till 
stadsbyggnads- och idrottsborgarrådet Jan 
Valeskog (S) om hyran för Brommapojkarna  
Dnr KS 2025/424 
 
I denna fråga har vi haft dialog med både Brommapojkarna och 
idrottsförvaltningen. Införandet av normaltaxan är uppskjutet och 
föreningen behåller alltså den subventionerade taxan för innevarande år. 
 
Reglerna gällande alkoholförsäljning har funnits i många år i staden och 
även under moderata styren. Jag kan också påminna om att Dennis 
Wedins parti ställde sig bakom nuvarande taxor i höst, precis som de 
övriga borgerliga partierna. Den ”folkölstaxa” som det refererats till är 
alltså bland annat Wedins. 
 
Den rödgröna majoriteten ser dock ett värde av att se över de riktlinjer 
som gäller för detta i samband med att vi fattar beslut om nämndes taxor i 
höst. 
 
Stockholm den 30 april 2025 
 
Jan Valeskog 
 

 
  


